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Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. március 24. napján 

14
00

 órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő  

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Benke József   alpolgármester 

  Tálos Zoltán   külsős alpolgármester 

  Horeczki László  képviselő  

  Pintér Gergő  képviselő 

 Rózsa János  képviselő 

 

 Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Bagladiné Kovács Mária  aljegyző 

  Keserű Valéria  Művelődési Ház vezető 

 Druskóczy Irén   Szalai és Társa Bt. képviselője 

 Fazekas József   Kadarkúti Rendőrőrs őrsparancsnok 

 Illés Norbert  mb. osztályvezető Kaposvári Rendőrkapitányság 

 

Bejelentéssel távol maradt:  
 Horváth Ferencné  külsős alpolgármester 

 Erdős Sándor János képviselő  

 Lóki József   képviselő 

 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagja közül 5 fő megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület 6. napirendi pontként vegye 

fel az id. Kapoli Antal Művelődési Ház Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását. 

 

Napirend:  

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Kadarkút város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Fazekas József őrsparancsnok 

 

3. A  temetkezési szolgáltatásról szóló beszámoló tárgyalása, a 

szolgáltatási díjak módosítása 

Előadó: Druskóczy Irén a Szalai és Társa Bt. képviselője 

 

 

4. A talajterhelési díjról szóló 13/2010.(V.28.) önkormányzati rendelet 
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módosításáról 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

5. A  település területén lévő köznevelési intézmények működtetéséről 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

6. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

7. Egyebek 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

34/2015.(III.24.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

módosított napirendet elfogadja. 

 

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

35/2015.(III.24.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2015. január 20., január 29., február 26., napján tartott, 

nyilvános ülésein hozott képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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2. Kadarkút város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Fazekas József őrsparancsnok 

 

Karsai József polgármester 

Köszöntöm a Képviselő-testületi ülésen Illés Norbert rendőr alezredes urat, mint a Kaposvári 

Rendőrkapitányság Közrendvédelmi Osztály vezetőjét és Fazekas József százados urat, mint a 

Kadarkúti rendőrőrs őrsparancsnokát.  

A beszámoló írásban került megküldésre a képviselő-testület számára. 

Megkérdezném a rendőr urakat, hogy a beszámolóhoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni. 

 

Illés Norbert rendőr alezredes 

10 éven keresztül őrsparancsnokként dolgoztam Kadarkúton. 2015. január 16.-án magasabb 

beosztásba neveztek ki. Fájó szívvel hagytam itt a Kadarkúti rendőrőrsöt. Annak örülök, hogy 

az alá az osztály alá tartozik Kadarkút is amelynek a vezetésével megbíztak.  

Továbbra is Kadarkúton lakom és letelepedni is Kadarkúton szeretnék. Köszönöm azt a 10 

évet, amit a Kadarkúti Rendőrőrsön eltölthettem. Az önkormányzat felé nem lehetett olyan 

kérésünk, amiben ne próbáltak volna segíteni. Azt megígérhetem, hogy Kadarkúton továbbra 

is ugyan olyan minőségi munka fog folyni, mint eddig. Erre garancia Fazekas József százados 

úr személye, hiszen ő 8 évig a helyettesem volt. 

 

Fazekas József r. százados 

Az írásos beszámolót kiegészíteni nem kívánom. Azt meg tudom erősíteni, hogy a 

közbiztonságot, közrendet továbbra is ezen a színvonalon fenntartjuk az őrs teljes 

állományával. 

 

Tálos Zoltán alpolgármester 

A kamerarendszerről lehet-e új információkat tudni, mert ez nagymértékben javítaná a 

közbiztonságot? 

 

Karsai József polgármester 

A kamerarendszer pályázatot tavaly elkészítettük, abban a körben nem nyert. A kapott 

tájékoztató szerint újra nem kell pályázni, hanem a forrás rendelkezésre állása esetén a 

beadott pályázatok automatikusan részt vesznek az elbírálásban. Ha ránk kerül a sor és lesz rá 

forrás, akkor a kamera rendszer kiépítésre fog kerülni. A pályázat egész addig érvényes, amíg 

támogatást nem nyer. Kadarkút nem azon települések közé van sorolva ahol a közbiztonság 

rossz, hanem kifejezetten a jó közbiztonságú települések közé. Ez a kamerarendszer 

szempontjából rossz, mert elsősorban majd oda telepítenek kamerákat, ahol a bűnügyi 

statisztika ezt indokolja. Én úgy gondolom, hogy a város szempontjából az jó dolog, hogy 

kifejezetten jó a közbiztonság.  

 

Benke József alpolgármester 

Szeretném megköszönni alezredes úrnak a munkáját. Örülök annak, hogy a Kadarkúti 

Rendőrőrs élére olyan személy került, aki alezredes úrral ennyi ideig együtt dolgozott. 

Várjuk a jelzéseket a képviselő-testület részére, hogy miben tudjuk segíteni a rendőrség 

munkáját.  

 

Karsai József polgármester 

Megköszönöm alezredes úr 10 éves Kadarkúton végzett jó színvonalú munkáját, reméljük, 

hogy a munka továbbra is így folytatódik. A beszámolóhoz annyit fűznék hozzá, hogy 

Kadarkúton ismert az a kör, aki a bűncselekmények nagy részét itt helyben elköveti. Kérem a 
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rendőrséget, hogy ezekre az emberekre továbbra is nagy figyelmet fordítson. Kaposvár 

bekamerázása ahhoz fog vezetni, hogy a bűnözés kiszorul a városon kívülre. A Kaposvárhoz 

közeli településeken fog megjelenni. Bízom benne, hogy ez Kadarkúton nem fog érződni. 

Megjelent egy új jogszabály, amely kötelezi az önkormányzatokat arra, hogy közérdekű 

munka büntetésre ítélt embereket foglalkoztatnia is kell. Természetesen semmiféle segítséget 

nem kapunk ehhez. Ezek az emberek nagyon jól tudják a jogaikat, tisztában vannak az 

értékhatárokkal. Feltenném a kérdést, hogy ez a fajta közérdekű munka mitől rettenti vissza 

ezeket az embereket. 

Van egy jó rendőri munka, ami nem párosul egy jó bírói ítélkezési gyakorlattal. Én egy kicsit 

pesszimista vagyok a jövőre nézve. Úgy gondolom, hogy a rendőrségi munka igazán úgy 

tudna hatékony lenni, ha utána a jog is megfelelően szankcionálná a bűncselekményeket. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén aki elfogadja  Kadarkút város közbiztonsági helyzetéről  

szóló beszámolót, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

36/2015.(III.24.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

Kadarkút város 2014. évi közbiztonsági helyzetéről szóló  

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal. illetve folyamatos 

 

 

3. A temetkezési szolgáltatásról szóló beszámoló tárgyalása, a szolgáltatási díjak 

módosítása 

Előadó: Druskóczy Irén a Szalai és Társa Bt. képviselője 

 

Karsai József polgármester 

Tisztelettel köszöntöm Druskóczy Irént a Szalai és Társa Bt. képviselőjét. Megkérdezem, 

szóban szeretné-e kiegészíteni a beszámolót? 

 

Druskóczy Irén Szalai és Társa Bt. képviselője 

Nem kívánom a beszámolót kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót. A bizottság elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a temetkezési szolgáltatásról szóló beszámolót, és javasolja a 

szolgáltatási díjak 3%-os emelésének elfogadását. 

 

Kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 

 

Karsai József képviselő 
Megköszönöm a temető üzemeltetőjének az elmúlt években végzett munkáját. Úgy 

gondolom, hogy együtt az Önkormányzattal megfelelő figyelmet fordítunk a temetők 

állapotára. Úgy gondolom, hogy az üzemeltető megfelelő gazdája a temetőknek. Az elmúlt 

években minden olyan dolgot megcsináltunk, ami ahhoz szükséges, hogy két városi rangú 
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temetőt működtessünk a településen. A lakosság részéről sem kaptunk negatív jelzést a temető 

üzemeltetésével kapcsolatban. Úgy gondolom, hogy a Szalai és Társa Bt. jó munkát végez, és 

kérem, hogy a továbbiakban is tegye ezt.  

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a temetkezési szolgáltatásról szóló  

beszámolót. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

37/2015.(III.24.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

temetkezési szolgáltatásról szóló beszámolót az előterjesztés 

szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület bízza meg a jegyzőt, hogy készítsen rendeletmódosítást a 

temetési helyek, temetői létesítmények üzemeltetői szolgáltatásai díjainak 3%-os emeléséről. 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal és 1 tartózkodással 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

38/2015.(III.24.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megbízza a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 

jegyzőjét, hogy készítsen rendeletmódosítást a temetési 

helyek, temetői létesítmények üzemeltetői szolgáltatásai 

díjainak 3%-os emeléséről.  

Felelős: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Határidő: 2015. április 30. 

 

 

 

4. A talajterhelési díjról szóló 13/2010.(V.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

2010-ben az önkormányzat képviselő-testülete elfogadta a talajterhelési díjról szóló 

rendeletet. A rendeletben a talajterhelési díj fizetési kötelezettségre vonatkozóan vannak 

rendelkezések. Egyetlen egy dolog hiányzik belőle, amit most aktuális pótolni, mégpedig a 

talajterhelési díj fizetése kezdő időpontjának a meghatározása. A környezetterhelési díjról 

szóló 2003. évi LXXXIX. törvény 11.§ (1) bekezdése kimondja, hogy a talajterhelési díj 

fizetési kötelezettség a csatorna hálózat üzembe helyezését követő 90. naptól áll fenn. Ezért 

vált szükségessé ennek a rendeletbe történő beemelése. 
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Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztésben foglaltak szerint alkossa meg 

rendeletét a talajterhelési díjról szóló 13/2010. (V.28.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze.  

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

4/2015 (III. 25.) 

 

önkormányzati rendelete  

 

a talajterhelési díjról szóló  

13/2010.(V.28.) önkormányzati rendeletének 

 módosításáról 

 

 

 

5. A  település területén lévő köznevelési intézmények működtetéséről 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Minden újonnan megválasztott Képviselő-testületnek a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 

CXC. törvény 76.§ (4) bekezdése lehetőséget ad arra, hogy a tulajdonában lévő oktatási 

intézmény működtetéséről döntsön. A működtetés alatt a dologi kiadások – épület 

karbantartás, fűtés, világítás stb.- átvállalását értjük. A szakmai munka a Klebelsberg Oktatási 

Központé. A kadarkúti önkormányzat lélekszámát és pénzügyi forrásait figyelembe véve, az 

előző ciklusban sem nyújtott be kérelmet a Minisztériumnak az irányba, hogy az oktatási 

intézményt szeretnénk működtetni. A Képviselő-testületnek az előterjesztésbe most is azt 

javasolom, hogy az oktatási intézmény működtetését ne kérje a Minisztériumtól, hanem 

továbbra is hagyja a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ működtetésében. A 

működtetéshez az Önkormányzatnak nincsenek meg a megfelelő forrásai.  

 

Benke József alpolgármester 

Úgy gondolom, hogy az Önkormányzat Kadarkút esetében jobb gazdája volt a 

létesítményeknek, mint ahogy jelen pillanatban van. 

Azzal teljes mértékben egyetértek, hogy az Önkormányzatnak nincsenek meg az anyagi 

forrásai arra, hogy ezt átvegye és üzemeltesse. Viszont látva az amortizációs problémákat ez 

elkeserítő. 

 

Karsai József polgármester 
Egyetértek alpolgármester úrral, mert lassan négy éve működteti az Intézményfenntartó 

Központ az önkormányzati tulajdonban lévő oktatási intézményt, és nagyon keveset 
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fordítanak az állag megóvásra. Az illetékesekkel ezeket a problémákat majd megbeszélem, 

mert ennek valahol felelősének kell lennie. Én szívesen segítek ha valamilyen problémával 

megkeresnek. Az intézményben egy kicsit jobb gazdának kellene lenni. Én szívesen 

odaküldöm az önkormányzat embereit, csak azt nem szeretem, hogy akiknek ez lenne a dolga, 

hogy ezeket a hibákat javítsák, mosolyognak azon, hogy az önkormányzat emberei csinálják 

meg. Vannak problémák, remélem akikre tartozik azok ezt észre veszik. 

 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 

fenntartásában álló Jálics Ernő Általános Iskola,  Szakképző Iskola,  Alapfokú Művészeti 

Iskola, Speciális  Szakiskola és Kollégium működtetését továbbra se vállalja. Aki ezzel 

egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

39/2015.(III.24.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút  Város  Önkormányzata Képviselő-testülete  a 

nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 76.§ 

(4) bekezdésében foglaltakat figyelembe véve a Klebelsberg 

Intézményfenntartó Központ fenntartásában álló Jálics Ernő 

Általános Iskola,  Szakképző Iskola,  Alapfokú Művészeti 

Iskola,  Speciális  Szakiskola és Kollégium működtetését - 

a következő tanévtől  -  az  államtól  nem  képes  átvállalni. 

 

  A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről  

  az érdekelteket tájékoztassa. 

 

  Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: azonnal 

 

 

6. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Az előterjesztés tartalmazza a módosításokat.  

A Szervezeti és Működési Szabályzat Módosítását az is indokolta, hogy a 2014. évi 

Magyarország központi költségvetéséről szóló  C. törvény 2. mellékletének IV fejezetének 

V. pontja c. bekezdése értelmében: 

„ A IV.1.d) alpont szerinti támogatás jogszerű felhasználásának feltétele, hogy a települési 

önkormányzat biztosítsa 

- a nyilvános könyvtár, könyvtári szolgáltató hely és a közművelődési intézmény, közösségi 

színtér nyitva tartását a hét valamely szabadnapján vagy munkaszüneti napján is, 

- a közművelődési intézmény nyitva tartását hetente legalább egy alkalommal 21 óráig.” 
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Ez is bele került a Szervezeti és Működési Szabályzatba. Hétfőn délelőtt a Művelődési Ház 

nem nyit ki, csak délután 12.30-tól szombaton 17. 00-21.00-ig lesz nyitva, vasárnap továbbra 

is zárva tart a hét további napjain 8.00-12.00 és 12.30-16.30-ig tart nyitva.  

 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el az id. Kapoli Antal Művelődési Ház Szervezeti 

és Működési Szabályzatának módosítását. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

40/2015.(III.24.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút  Város  Önkormányzata Képviselő-testülete  az  

id. Kapoli Antal Művelődési Ház Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítását az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. 

  Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: azonnal 

 

 

7. Egyebek 

 

A) Kaposvári Hallássérültek Sport Egyesületének kérelme 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A Kaposvári Hallássérültek Sport Egyesülete azzal a kéréssel fordult a Képviselő-testülethez, 

hogy szervezetük számára támogatást nyújtsunk.  

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület a Kaposvári Hallássérültek Sport Egyesületének kérelmét 

ne támogassa. 

 

Más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

41/2015.(III.24.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

Kaposvári Hallássérültek Sport Egyesülete  
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( 7400 Kaposvár, Irányi Dániel u. 12.) támogatás megállapítására 

irányuló kérelmét elutasítja. 

 

Határidő: 2015. április 28. 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

 

 

B) Tájékoztatók 

Karsai József polgármester 

- Szeretném tájékoztatni a Képviselő-testületet, hogy a napelemes pályázatunk elutasítása 

miatt benyújtott kifogásunkat a közreműködő szervezet elfogadta és a pályázatot újra fogják 

értékelni. Van esély arra, hogy a három intézményben a napelemes világításra át tudunk térni. 

 

- Szeretném tájékoztatni a Képviselő-testületet, hogy 2015.03.25.-2015.03.31.-ig szabadságon 

leszek. Az elkövetkezendő 5 napban Benke József alpolgármester fog helyettesíteni.  

 

- A Vóta pusztai út rossz állapota miatt nagyon sok levél érkezik hozzám. Kérek egy 

árajánlatot a nagyobb kátyuk befoltozására. Úgy gondolom, hogy a gépjárműadó helyben 

maradó részének az erejéig próbáljunk meg ott javításokat eszközölni, ez lenne a minimális 

cél. Az út eleje és a vége nagyon rossz ezeket a szakaszokat meg kell próbálni bekátyúzni. 

Azoknak a szakembereknek a véleménye akik az út állapotát megnézték az volt, hogy az útba 

milliókat beleölni nem szabad, ha utána nem tudjuk teljesen felújítani, mert az egy év múlva 

ugyan úgy fog kinézni.  

Kérem a képviselő-testületet, hogy bízza meg a jegyző urat, olyan irányú szabályozási 

tervezet megalkotásával, ami szabályozza, hogy a belterületi utjaink használata a 

továbbiakban milyen módon történjen. Gondolok itt a súlykorlátozás bevezetésére, illetve a 

belterületi útjaink használatának a szabályaira. Azt kell mondanom, hogy a Vótai út nem a 

személyautóktól és nem a kisteherautóktól ment tönkre, hanem azoktól a pótkocsis 

rönkszállító autóktól, amelyek ott több száz köbméter rönköt szállítottak az elmúlt években. 

 

Aki egyetért azzal, hogy bízzuk meg a jegyzőt  a belterületi utjaink használatára vonatkozó 

szabályozási tervezet megalkotásával, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

42/2015.(III.24.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete megbízza a 

jegyzőt, hogy terjesszen elő szabályozási tervezetet  arra vonatkozóan, 

hogy a belterületi útjaink használata milyen módon történjen. 

Határidő: 2015. április 30. 

Felelős: Dr. Horváth Zsolt jegyző 
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- Lóki József képviselő úr átadott nekem egy névtelen levelet amit neki címeztek. Ez a 

szokásos mozgó árúsításos levél és kifogás. Ami engem ebben zavar, hogy ez a levél 

névtelen. Soha nem szoktam névtelen levelekre válaszolni, névtelen levelek nyomán 

intézkedni. Ha valakinek valamilyen problémája van, az adja hozzá a nevét. Mert ez a 

probléma felvetés névtelenül hiteltelen. Úgy gondolom, hogy ez nem egy olyan vélemény, 

amit ne lehetne névvel alátámasztani, mert vannak akiket zavar a mozgó árusítás és vannak 

akik kifejezetten örülnek neki, mert betegek, nehezen mozognak, messze laknak a központtól 

stb.  

Mozgó árusítást megtiltani adott településen nincs joga a képviselő-testületnek. Az 

önkormányzat a mozgó árusítást rendeletben nem szabályozhatja. 

Sok helyen látni azt, hogy ki van írva az, hogy a házaló árusítás tilos, ezt ki lehet írni, de ez 

senkit nem kötelez semmire. Kadarkúti vállalkozó is folytat mozgó árusítást más településen. 

Mi ezt a dolgot többször körüljártuk, a rendelet megalkotásra került, többször napirenden volt 

ez a téma. 

 

Benke József alpolgármester 

Ebben a levélben arról van szó, hogy nem a helyi vállalkozásoknál vásárolnak a kadarkúti 

emberek, hanem a mozgó árusoknál? 

 

Karsai József polgármester 

Igen erről is szó volt a levélben, meg a zajhatásról stb. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Három éve végeztünk egy közvélemény kutatást arra vonatkozóan, hogy ezt a mozgó árusítást 

kik támogatják és kik nem. A település minden háztartása megkapta ezt a kérdőívet, aminek a 

töredéke jött vissza. A beérkezett válaszok 50%-a támogatta, 50%-a nem támogatta a mozgó 

árusítást. Elég megosztott volt a lakossági vélemény. A képviselő-testületnek ebben 

szabályozási jogköre nincs. A közút eltérő célú hasznosításának körében emelhetné a díjat, de 

ez sem visszatartó erő a mozgóárusok számára. A lakosság egy része kimondottan igényli a 

mozgóárusítást, mert távol lakik a központtól, az Alapszolgáltatási Központ dolgozói napi 

szinten a bevásárlást nem tudják olyan szinten biztosítani, ami számára megfelelő stb. Úgy 

gondolom, hogy a szolgáltatás létjogosultsággal bír. Ha egy kaposvári kereskedő, úgy ítéli 

meg, hogy számára a mozgó árusítás kifizetődő lehet Kaposvár közeli településeken, akkor 

ennek nyilvánvalóan gazdasági okai vannak. Lehet, hogy olyan minőségű árut, olyan pénzért 

tud biztosítani amit a helyi üzletek nem tudnak. 

 

Karsai József polgármester 

A közterület eltérő hasznosításának díját a rendeletben megemelhetjük, ha a képviselő-testület 

ezt szeretné. Amikor ez napirenden volt 1,5-2 éve akkor olyan problémával találtuk szembe 

magunkat, hogy vannak helyi vállalkozóink is, akik mozgóboltoznak. A helyi vállalkozónak 

is meg kell fizetni az emelt díjat, mert rendeletet nem lehet alkotni ugyanazon tevékenységgel 

foglalkozók egy bizonyos csoportjára pozitívan, a másik csoportra negatívan. Azzal a 

tevékenységgel foglalkozó összes vállakozásra lehet csak rendeletet alkotni, nem lehet 

kivenni belőle a helyi vállalkozókat. Erre kérek egy szavazást. 

Aki azt mondja, hogy a rendelet módosítást készítsük elő, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A képviselő-testület a rendelet módosítására irányuló javaslatot 5 nem szavazattal elutasította. 

 

 

 



 

 

11 

 

- Benke József alpolgármester 

Az iskolához tartozó speciális intézménynél az ereszcsatorna szét van hullva, a falon folyik a 

víz. Jelen pillanatban ez az épület olyan állapotban van, hogy teljes felújításra szorulna, ennek 

ki viselné a költségét? Döbbenetes az, hogy valaminek ennyire ne legyen gazdája. 

A tűzgyújtással kapcsolatban olvastam a tájékoztatót, ha jól értem mivel nálunk van rendelet 

lehet kerti hulladékot és avart égetni. 

A közvilágítás korszerűsítéséről szeretnék tájékoztatást kérni. 

A Rákóczi köznek az elejénél a kavics pótlását kérném, ha van erre lehetőség. 

Rózsa János képviselő úrnak szeretném elmondani, hogy a Rákóczi Köz házszámozásával és 

elnevezésével kapcsolatban 50% szeretné ha maradna a mostani elnevezés, 50% nem. 

 

Karsai József polgármester 

A tűzgyújtással kapcsolatban a képviselő-testület alkotott rendeletet, a hatályos 

önkormányzati rendelet tartalmazza, hogy április 30.-ig lehet avart és kerti hulladékot égetni 

vasárnap és ünnepnapok kivételével naponta 8.00-18.00 között. 

Műanyag flakont, autó gumit, PET palackot egyéb dolgot nem lehet égetni csak kerti 

hulladékot.  

A közvilágítás korszerűsítésre a tervek elkészültek, kiküldöm az anyagot a képviselők részére, 

mert a tervező várja az észrevételeket. A következő ülésen ezt tárgyalni fogjuk. 

A szándékos rongálás engem nagyon zavar a speciális iskolánál és a tornateremnél is. 

Próbálok ebben a dologban intézkedni. 

 

- Rózsa János képviselő 

A Nagy utca kertjei alatt a Körmendi úti temető felé vezető földút minőségén kellene javítani, 

mert ahogy le lettek vágva a fák, a csonkok kiállnak, nehéz a közlekedés. 

Beszéltem az adóügyi előadóval és ő elmondta, hogy az nem kivitelezhető, hogy az adó 

összege rá legyen írva a csekkekre. A probléma az, hogy az értesítőket némelyek nehezen 

értelmezik és nem tudják mekkora összeget kell befizetni. Ezen egy programmal  lehetne –e 

változtatni? 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Nincs erre program ez manuálisan történik. Az adóügyi értesítőn szerepel az összeg, amit be 

kell fizetni, illetve a kiküldött csekken is szerepel az adó fajtája.  

 

Rózsa János képviselő 
Azt javasoltam  az ügyfeleknek, ha problémájuk van keressék fel az ügyintézőt, aki majd segít 

a kitöltésben. 

 

Benke József alpolgármester 

Ezeknek az adóíveknek a nyelvezete is nehézkes. 

 

- Horeczki László képviselő 

A csatornadíjjal kapcsolatban vannak-e új információk? 

Idén ünnepli Kadarkút a 10. évfordulóját annak, hogy város lett, szeretném javasolni, hogy a 

felkészülést már most kezdjük el, ne az utolsó pillanatra maradjon. A közterületen lévő 

dolgokat, amelyek az önkormányzathoz tartoznak már most kezdjük el karbantartani, 

felújítani, lefesteni. Közülük néhány: a Római Katolikus templom előtt lévő védett hársfát 

körülvevő kerítést le lehetne festeni, a Kossuth L. utcai bérlakásoknál a kerítést pótolni 

kellene és le kellene festeni, a bokrokat meg kellene nyírni. 
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Karsai József polgármester 

Elkezdtük az előkészületeket, a hirdető táblákat, a szemeteseket lefestettük. A bérlakásnál a 

kerítést megcsináltatom, de a lakók is magukénak érezhetnék a környezetüket, a bokrokat 

megnyírhatnák.  

A csatornadíjról új információ nincs. A szolgáltatási díj meghatározására joga az Energetikai 

Hivatalnak van, tehát sem a DRV-nek, sem az Önkormányzatnak nincs. Nekünk az volt a 

feladatunk, hogy elküldjük a díjjavaslatunkat. Ezt megtettük ezelőtt fél éve. Ugyanúgy 

megtette rajtunk kívül 132 önkormányzat is. Eddig senkinél nincsen megállapítva  

szolgáltatási díj. Minden illetékest felkerestünk ez ügyben, de nem jártunk sikerrel. 

Természetesen a szolgáltató a részletfizetési lehetőséget fenntartja ha lesz szolgáltatási díj. 

 

Az Egyebek napirendi ponton belül más kérdés, hozzászólás nem volt. 

 

A képviselő-testület egyebet nem tárgyalt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését 15
30  

órakor 

bezárta. 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


